
Referat fra bestyrelsesmøde i ejerforeningen Giber Å d. 06/11-2023 
 
Deltagere: Maria, Susanne, Torben, Jan og Henrik (referent)  
 
Afbud: Ole og Martin 
 
Agenda: 
1. Cykelsti – opdatering 
2. Lyskasse – opdatering 
3. Parkering på fællesarealer – opdatering 
4. Svarfrist på henvendelser til bestyrelsen 
5. Skraldespands skjuler 
6. Julehygge under ‘Det grønne udvalg’ 
 
 
Ad 1) Efter en pause i dialogen omkring cykelstien fra kommunens side, er denne nu genoptaget. Input til 
kommunen leveres via grundejerforeningen, da alene dennes jord er delvist påvirket i det foreløbigt 
skitserede stiforløb. Både ejerforeningen og grundejerforenings bestyrelser arbejde for, at en kommende sti 
skal få mindst mulig indvirkning på foreningernes medlemmer - Endeligt stiforløb er endnu ikke afklaret.  
 
Ad 2) Vi afventer fortsat, at modtage endeligt tilbud for udbedring fra tømreren – Jan rykker. 
 
Ad 3) Bestyrelsen vil omdele den gældende praksis for parkering på fællesarealerne i alle forenings 
medlemmers postkasser og henstiller i øvrigt til, at foreningens medlemmer udviser almindelig 
hensynsfuldhed.  
 
Ad 4) Bestyrelsen tilstræber at svare på henvendelser fra medlemmerne, inden for ca. en uge efter 
modtagelse.  
 
Ad 5) Der indhentes et tilbud på en ny ‘standard’ skraldespands skjuler, der kan indeholde de ekstra 
skraldespande vi netop har modtaget fra Kredsløb – tilslutningen sker på frivillig basis for hvert enkelt 
medlem.  
 
Ad 6) Det ‘grønne udvalg’ planlægger igen i år at afholde julehygge for foreningens medlemmer -  
bestyrelsen har igen i år besluttet at støtte arrangementet. Yderligere information om selve arrangementet 
følger.  
 


